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ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ Π. ΔΑΒΑΚΗΣ 

Βουλευτής Λακωνίας 
Νέας Δημοκρατίας 

10/2/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Τον υπουργό Εθνικής Άμυνας 

ΘΕΜΑ: Αξιοποίηση του αεροδρομίου Σπάρτης από ιδιωτικούς φορείς 

Σε συνέχεια της απάντησης του υπουργού Εθνικής Άμυνας στην από 22/10/2021 σχετική 
κοινοβουλευτική μου παρέμβαση και λαμβάνοντας υπόψη την πρόσφατη υπογραφή σύμβασης για 
την εκμίσθωση του στρατιωτικού αεροδρομίου στον Αμυγδαλεώνα Καβάλας σε ιδιωτική εταιρεία, 
με βάση συγκεκριμένο επιχειρηματικό σχέδιο αξιοποίησης, εγείρονται ερωτήματα σχετικά με το 
ενδεχόμενο αντίστοιχης αξιοποίησης του αεροδρομίου της Σπάρτης από ιδιωτικούς φορείς. 

Ερωτάται ο κύριος υπουργός: 

1. Εξετάζει το Μετοχικό Ταμείο Αεροπορίας το ενδεχόμενο διάθεσης του αεροδρομίου της 
Σπάρτης για αξιοποίηση από ιδιωτικές εταιρείες στη βάση συγκεκριμένου, βιώσιμου 
επιχειρηματικού σχεδίου; Εάν ναι, προτίθεται το Ταμείο να προχωρήσει στο εγγύς μέλλον σε 
σχετική δημόσια πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος για την αξιοποίηση του αεροδρομίου 
Λευκοχώματος; 

2. Ποιες οι γενικές προϋποθέσεις που το Γενικό Επιτελείο Αεροπορίας και το Μετοχικό Ταμείο 
Αεροπορίας θέτουν για την αξιοποίηση του αεροδρομίου Λευκοχώματος από ιδιώτες; 

3. Έχουν κατατεθεί μέχρι σήμερα επισήμως προτάσεις προς το ΜΤΑ από ιδιωτικούς φορείς που 
να αφορούν στην αξιοποίηση του αεροδρομίου της Σπάρτης; 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Αθανάσιος Π. Δαβάκης 
Βουλευτής Λακωνίας Ν.Δ. 
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